



TOP DELIVERY

توب لتوصيل الطلبات

2025

# TOP DELIVERY

## توب لتوصيل الطلبات

### COMPANY PROFILE

الملف الشخصي للشركة



+971 501106971

+971 501672282

# TABLE OF CONTENTS

## جدول المحتويات

1

About Us  
معلومات عنا

2

Mission and Vision  
الرسالة والرؤية

3

Value statement  
بيان القيمة

4

Marketing Plan  
خطة التسويق

5

Success Partners  
شركاء النجاح





# Who are we?

## من نحن

Top Delivery LLC is a leading logistics company offering a comprehensive range of logistics services to customers in Various industries, and with years of experience in this field, we have made ourselves a trusted partner for companies that Looking for reliable and cost-effective logistics solutions, We pride ourselves on our commitment to customer satisfaction, and our team of experts is always available to provide tailored, custom solutions According to your special requirements.

توب دليفري م.م هي شركة لوجستية رائدة تُقدم مجموعة شاملة من الخدمات اللوجستية للعملاء في مختلف الصناعات، ومع سنوات من الخبرة في هذا المجال، جعلنا أنفسنا شريكاً موثوقاً به للشركات التي تبحث عن حلول لوجستية موثوقة وفعالة من حيث التكلفة نحن نفخر بأنفسنا للالتزامنا برضا العملاء، وفريق الخبراء لدينا متاح دائماً لتقديم حلول مخصصة مصممة وفقاً لمتطلباتك الخاصة. فثق بنا للتعامل مع احتياجاتك اللوجستية وجرب بنفسك الفارق كيف يكون معتوب دليفري.م.م





# Our Mission & our Vision

## رسالتنا & رؤيتنا

### MISSION رسالتنا

Empowering business owners to focus on their success by providing fast and reliable delivery services that support their daily needs.

تمكين أصحاب المشاريع من التركيز على نجاح أعمالهم من خلال توفير خدمات توصيل سريعة وموثوقة تدعم احتياجاتهم اليومية.

Enhancing innovation in the delivery field by adopting advanced technologies and smart solutions that make a real difference in customer experience.

تعزيز الابتكار في مجال التوصيل عبر تبني تقنيات متقدمة وحلول ذكية تُحدث فرقاً حقيقياً في تجربة العملاء.

Building long-term relationships with our clients by delivering services based on trust, quality, and commitment.

بناء علاقات طويلة الأمد مع عملائنا من خلال توفير خدمات تركز على الثقة، الجودة، والالتزام.

Supporting the UAE's developmental vision by providing delivery services that bolster local businesses and enhance their sustainability.

دعم رؤية الإمارات التنموية عبر تقديم خدمات توصيل تدعم الأعمال المحلية وتعزز من استدامتها.

### VISION رؤيتنا

To be the first choice for delivery services in the UAE by offering reliable and innovative solutions that help entrepreneurs and startups achieve success.

أن نكون الخيار الأول لتوصيل الطلبات في الإمارات من خلال تقديم خدمات موثوقة ومبتكرة تدعم رواد الأعمال والشركات الناشئة في تحقيق نجاحهم.

To achieve leadership in providing smart delivery solutions that keep pace with technological advancements and meet the rapidly evolving demands of the UAE market.

2. تحقيق الريادة في تقديم حلول توصيل ذكية تواكب التطور التكنولوجي وتلبي متطلبات السوق الإماراتي المتسارعة.



## Value statement

## بيان القيمة

في توب دليفري نحن ملتزمون بالقيم الأساسية التالية  
التركيز على العملاء

نعطي الأولوية الاحتياجات عمالئنا ونعمل بال كل لتجاوز توقعاتهم  
ابتداء

. نحننبحث باستمرار عن طرق جديدة وأفضل لحل التحديات اللوجستية وتحسين خدماتنا  
كفاءة

نحن نسعى جاهدين للعمل بأقصى قدر من الكفاءة ، وتقديم الحلول التي توفر الوقت .والموارد لعمالئنا  
سالمه

. نحافظ على أعلى معايير الصدق والشفافية والسلوك الأخلاقي في جميع تعاملتنا التجارية  
العمل الجماعي

نحن نؤمن بأن التعاون والتعاون هما مفتاح تحقيق النجاح ، ونحن نعزز ثقافة داعمة .وشاملة تقدر مساهمات كل  
عضو في الفريق.

نحن نؤمن بأن هذه القيم ضرورية لنجاحنا كشركة ولقدرتنا على تقديم خدمة استثنائية .لعمالئنا

# Marketing Plan

Our marketing plan is designed to position **TOP DELIVERY** as the go-to solution for reliable, fast, and efficient delivery services. By leveraging a mix of digital and offline strategies, we aim to increase brand visibility, attract customers, and build lasting relationships.



## PRODUCT

Our marketing plan is designed to introduce, promote, and grow the **PRODUCT** in the target market.

تم تصميم خطتنا التسويقية لتقديم المنتج والترويج له وتنميته في السوق المستهدفة.



## PRICE

Our pricing strategy is designed to maximize value for customers while ensuring competitiveness and profitability.

تم تصميم إستراتيجية التسعير الخاصة بنا لتحقيق أقصى قدر من القيمة للعملاء مع ضمان القدرة التنافسية والربحية.



## PROMOTION

Our promotional strategy focuses on creating maximum awareness, engagement, and conversion .

تركز استراتيجيتنا الترويجية على خلق أقصى قدر من الوعي والمشاركة والتحويل.



## PLACE

Our distribution strategy focuses on ensuring that **PRODUCT** is easily accessible to our target audience, wherever they are.

تركز استراتيجية التوزيع لدينا على ضمان سهولة الوصول إلى المنتج لجمهورنا المستهدف، أينما كان.



# SUCCESS PARTNERS

## شركاء النجاح

**talabat**



إيمان العامري  
لمراجعة وتدقيق الحسابات



FOR INQUIRIES :

CONTACT NOW

+971 501106971 +971 501672282

info@topdeliveryuae.com